
  

 

 

 

 

 

 

                                    
 

 

ZAPISNIK 
 17. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

 
 

17. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 25. siječnja 2021. (ponedjeljak), s početkom u 
17:00 sati, u prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 

 Klaudio Lazarić, član VMO 

 Ivica Dušić, član VMO 

 Saša Ujdurović, član VMO 

 Branko Miljak, član VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 

 Mila Kožul, članica VMO 
 

Ostali prisutni:  

 Dvije predstavnice stanara ulice Mirka Čurbega 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Izvještaj o radu VMO Sveti Nikola za 2020. godinu 
2. Dopisi građana pristigli između sjednica 
3. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
Usvajanje zapisnika s 16. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/27 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-2 
Rijeka,  26. siječnja  2021. 

 
 
 



  

 
 
AD 1 

Marin Barać dao je na raspravu nazočnim vijećnicima Izvješće o radu Vijeća MO Sveti  
Nikola za 2020. godinu.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno prihvatilo Izvješće o radu za 2020. godinu. 
 

 
AD.2 
Vijeću su se obratili stanari ulice Mirka Čurbega te uprava osnovne škole San Nicolo sa 
zamolbom da se ulica Mirka Čurbega ne spoji prometno sa cestom U1. U zahtjevu stanara te 
uprave Škole su objašnjeni razlozi zahtjeva.  
Sjednici su prisustvovale dvije predstavnice stanara ulice Mirka Čurbega koje su iznijele 
prijedlog stanara da se njihova ulica preregulira u slijepu ulicu ili eventualno u jednosmjernu 
ulicu. 
Zaključak: 

 Vijeće je podržalo zahtjev stanara te uprave Škole 

 Vijeće je jednoglasnog mišljenja da se održi javna rasprava sa stanarima i 
nadležnim službama s ciljem pronalaska najboljeg mogućeg rješenja 

 Vijeće se obvezuje pomoći u okviru svojih mogućnosti i nadležnosti. 
 
Vijeće je zaprimilo dopis stanara o parkirnim mjestima kod pizzerije Kokolo. Navodi da se 
prometne oznake gotovo i ne vide. Posebni naglasak je na prolazu za pješake, koji vodi na 
stepenice u stambenu zgradu u Hegedušićevoj ulici. Isti je omeđen sa dva stupića koji su 
sada iskrivljeni. Predmetni prolaz je ocrtan sa dvije žute trake, koje je također potrebno 
prebojati. Predlaže se i označavanje sredine površine parkinga sa dvije žute trake zbog 
parkiranih vozila koji uzrokuju veliki problem u slučaju kriznih situacija. 
Zaključak: 

 Obzirom na dosadašnje iskustvo sa predmetnom površinom, Vijeće će uputiti 
dopis nadležnim službama s molbom upita u vlasništvo. 

 
Zaprimljen je Dopis u vezi parka u Meštrovićevoj 14-20 sa sjeverne strane. Prijedlog je da se 
naprave sprave za vježbanje. 
Zaključak: 

 Vijeće je mišljenja da je zahtjev opravdan i da se uvrsti na listu prioriteta. 
 
AD 3 
Vijećnik Klaudio Lazarić izvijestio je Vijeće o sanaciji kolnika u ulici Ivana Lupisa koja je 
zatražena 05. travnja 2020. godine te još uvijek nije izvršena. 
Zaključak: 

 Uputiti će se požurnica nadležnim službama. 
 

Vijećnik Klaudio Lazarić također je ukazao na problem i potrebu čišćenja slivnih rešetki na 
adresi Ivana Lupisa 15 na zapadnoj strani. 
Zaključak: 

 Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 

Vijećnik Saša Ujdurović izvijestio je Vijeće kako sanacija orezivanja i rezanja suhih stabala u 
ulici Ivana Lupisa, zatražena 14.06.2019. godine, još uvijek nije izvršena. Prema  povratnoj 
informaciji obavljen je očevid na terenu te je 17.06.2019. dat nalog Čistoći da u najkraćem 
roku ukloni predmetna stabla te ona koja se smatraju potencijalno opasnim za prolaznike i 
automobile. 
Zaključak: 

 Uputiti će se požurnica nadležnim službama. 
 
 
 



  

 
 
Vijećnik Ivica Dušić ukazao je na problem smeća koje ispada iz kontejnera i pada po 
parkiranim automobilima na adresi  Ivekovićeva 2 te predlaže da nadležne službe izvide 
mogućnost postavljanja ograde ili daju stručno mišljenje o mogućnosti rješenja problema. 
Zaključak: 

 Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
Dana 29. svibnja 2020. godine Vijeće je od Rijeka prometa zatražilo troškovnik sanacije 
ograde u ulici Ivana Lupisa kod kućnog broja 7 sa istočne strane koji još nije dostavljen. 
Zaključak: 

 Uputiti će se požurnica nadležnim službama. 
 

Vijećnik Branko Miljak osvrnuo na komunalni prioritet postavljanja ograde u Crnčićevoj ulici te  
istaknuo kako je mjesto bez postavljene ograde opasno mjesto. Kao primjer je naveo 
stanarku koja je pala na tom mjestu te se povrijedila. Vijećnik Miljak apelira na Vijeće da se 
komunalni prioritet proglasi hitnim za rješavanje.  
Zaključak: 

Vijeće je jednoglasno prihvatilo prijedlog.  
 

Vijeće se osvrnulo na odgovor Energa u mail-ovima od 23. travnja 2019. godine i 5. svibnja 
2020. godine, u kojima navode da osvjetljenje pothodnika predstavlja veliki zahvat izgradnje 
javne rasvjete i zahtjeva značajna sredstva te se kao takav ne može financirati iz sredstava 
održavanja javne rasvjete. Naime prilikom izgradnje drugog kraka zaobilaznice devastirana je 
postojeća javna rasvjeta, a dio pothodnika ispod novoizgrađenog kraka zaobilaznice nikad 
nije ni bio osvijetljen te predlažu da predmetnu lokaciju vijeće uvrsti na listu prijedloga 
komunalnih prioriteta za naredno razdoblje. 
Zaključak: 

 Vijeće se ne slaže s odgovorom Energa te će se uputiti  dopis nadležnim 
službama. 

 
 
Vijećnik Ivica Dušić zatražio je od radnih skupina VMO Sveti Nikola pripremu izvješća o 
realiziranim komunalnim prioritetima.  
Zaključak: 

 Vijeće se složilo sa predloženim zahtjevom te je naloženo radnim skupinama da 
provedu zatraženo. 

 
 
Sjednica Vijeća je završila u 19:00 h 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.       
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                              
                 Miomira Milovanović 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
           Marin Barać 
 
 
 

 



  

 
 
 

 
 
 


